
Zápis z 2. zasedání OV Plačkov dne 7.4. 2022

Přítomni: Milan Jand'ourek, Alena Krejčí, Markéta Franzová, Jan Dušek, Petr Vašák, Renata
Kopecká, Jana Franzová

Omluveni: Jan Mácha

l. Kontrola minulého zápisu
2. Žádosti o prodej či převod pozemků

,'m

2.1. Žádost p. votýpka ( pozeniek 10/10 o výměře 289m') - žadatel bude pozván k dalšímu
projednávání v květnu, kdy se budou moci sejít všechny dotčené strany. Evidujeme další
žádost. Termín upřesníme.

2.2. Žádost p. Pokorný k odkupu části pozemku č. 488/33 o výměře 7m' za účelem srovnání
opocení soukromého pozemku. Bylo provedeno místní šetření s majitelem. Jedná se o
obecní pozemek, přímo místní komunikaci. Přestože se jedná pouze o 7m2' , došlo by v
některých místech k zúžení komunikace cca o 40cm. Místo se nachází v oblasti, která se
zpracovává pro novou výstavbu. OV proto nyní prodej nedoporučuje.
Hlasování: Pro :0 Proti 6 Zdržel se: l ( p. Kopecká nebyla u tohoto bodu přítomna)

3. Stížnost p. Kopecká ) RYBNÍK ZAĎNÁČ - bod z minulé schůze Dne 7.4 proběhla schůzka na
MěÚ s následným místním šetřením přímo v Plačkově. Bohužel byla v té době ještě sněhová
pokrývka, nebyly zde vidět žádné zásahy. Ze strany rybníkářství Vytip nepřišlo žádné slíbené
písemné vyjádření. Dle p. Jand'ourkZ který je členem spol. mají vše v pořádku. Hledá se společná
cesta, varianty... v plánu ještě schůzka s p. Kučírkem, Vytip a.s., p. Kopeckou přímo na místě.
Termín si určí mezi sebou.

4. Železniční přejezd u vlakové zastávky: V níinulých letech byla slíbena GO. Proběhla ale jen
částečná oprava toho, co bylo nejnutnější. K úplné uzavírce přejezdu došlo 26.března. Byla
provedena výniěna kolejnic S tím souvisí i úpravy přejezdu, kde chceme poukázat na nedostatky.
(panely se houpou pouhým došlápnutím, dosýpka zeminy a štěrku je vymletá po pár přejezdech a
vznikla zde roklina atd.) Občané jsou nespokojeni. Zda je již oprava ze strany Cd hotova či se bude
pokračovat nevíme - věc budeme diskutovat s p. Matějů, ev. s p. Rychlíčkovou.

5. Střelnice: OV se zabýval stížností ohledně provozu střelnice. Schůzky se zástupci střeleckého klubu
proběhly několikrát. Dne 16.1.2020 na MěÚ v Humpolci, dále pak na veřejné schůzi v Plačkově dne
8.12.2021. Zde členové uvádějí, že mají veškerá povolení k provozování střelnice a pravidla
dodržují. Jsou ochotni upravit dobu střílení o víkendu. OV byl pozván k prohlídce areálu. První
schůzka se konala 27.3.2022, kan:i byl pozván předseda, kterého pro nemoc zastoupil p. Dušek.
Následně byla domluvena další návštěva dne 10.4., kde nám byly poskytnuty k nahlédnutí
dokumenty, které výše uvedené skutečnosti potvrzují. Nový provozní řád z 1.10.2020 je platný.
Schválená provozní doba je 8:00 -18:00 každý den. Balisticky je místo zkontrolováno, vedena kniha
střeleb, rozpis služeb atd. Vstřícnýni gestem je slíbené omezení střelby v sobotu pouze odpoledne
cca od 13:00 a v neděli dopoledne od 9:00 - 12:00. Byl proveden zápis.
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6. Informace pro občany:

· Byl proveden úklid chodníku, následně KSUS provedla úklid hlavní silnice. TS čistily místní
komunikace od zimního posypu. Děkujeme.

· Jsme přihlášeni do akce ,, ČISTÁ VYSOČINA". K dispozici bude samoobslužný pytlomat,
který bude jako minulý rok u budovy OV a to od 19.4 - 30.4. Svázané pytle nechávejte u
hlavní silnice u značek ,,Plačkov" z obou stran obce. Budou následně odvezeny KSUS -
domluveno.

· 30.3.2022 se konalo setkání předsedů všech osad s vedením města Humpolec na MěÚ. Za
Plačkov se účastnil p. Jand'ourek. Dle jeho slov se jednání neslo v duchu kritiky
nedostatečného plnění požadavků, které obce na tento rok i roky minulé měly v plánu.

· Strom u rampy ( u p. Plíhala) je pokácen.
· Byly započaty práce na rybníku Pařezáč. Stavbu vede p. Šotola ( TS Humpolec). Datum

slavnostního otevření je 3.6.2022. Akce bude spojena s bohatým kulturním programem pro
děti i dospělé.

· Staré prolézačky, které splňuji normy, budou přesunuty ke kapličce. Budou nahrazeny novými.
· Komunální volby budou probíhat 23. - 24.9.2022. Prosíme případné zájemce, kteří by chtěli

pracovat v osadním výboru Plačkov, aby se zmínili komukoli z členů OV nebo napsali na
obecplackov@seznam.cz.

· Oslovili jsme p. Turka, aby vyklidil ,, bordel" z obecního pozemku, který zde stále nechává.
· Od 22.4.2022 bude náš předseda p. Jand'ourek plánovaně zdravotně indisponován. Po nezbytně

dlouhou dobu ho bude zastupovat
Petr Vašák tel: (akutní věci na obci - výpadky el., havárie apod.)
a Alena Krejčí tel: ( vše ostatní)

7. Požadavky:
Prosíme vybrat kámen a založit trávník v okolí kapličky.
Prosíme informaci o vývoji realizace naučné steZky kolem Plačkova a s tím spojený záměr
obnovy aleje k Dubí.
(jsme v kontaktu s p.Voplakalem , zda se za rok něco pohnulo, ale též neví.)
Prosíme vyřešit bezpečnostní přeliv Pařezáče.
Prosíme navrhnout řešení problému vedení kanalizace přes fotbalové hřiště.

8. Plánované akce:
16.4. Velikonoční nadílka pro děti - rozvoz balíčků děteni domů
19.4. - 30.4. akce Čistá Vysočina
30.4. Nohejbalový turnaj + pálení čarodějnic ( výroba čarodějnice na místě - akce pro děti)
3.6. Slavnostní otevření areálu ,,Pařezáč" (spojeno s dětským dnem)

V Plačkově dne 14.4..2022

Zapsala: Alena Krejčí Ověřil: Milan Jand'ourek


